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متن پرسش

باسلام. استاد سوالی از محضرتان داشتم که سوال خیلی از دوستان است و آن اینکه چرا رسانه ملی

کشورمان و مقامات کشور در برابر کشتار مسلمانان در میانمار موضع چندان محکمی ندارند و یا در

مورد کشتار مسلمانان چچن و یا در مورد کشتار مسلمانان آذربایجان؟ اما اگر یک فلسطینی زخمی یا

کشته شود روزی هزار بار تصاویرشان در تلویزیون پخش می شود. استاد مگر مسلمان با مسلمان به

لحاظ نژاد فرق دارند؟ اگر مسلمانان میانمار و آذربایجان و چچن اهل تسنن هستند فلسطینی ها هم

اهل تسنن هستند. دلیل این فرق گذاری فاحش چیست؟ جز اینکه احتمالا ممکن است مسائل و

مقاصد سیاسی پشت قضیه باشد؟ مگر رسول االله صلی االله علیه و آله نفرمود اگر مسلمانی فریاد

دادخواهی مسلمانی را بشنود و کمک نکند مسلمان نیست؟مسلمین باهم چه فرقی دارند که حکومت

ما -به عنوان ام القرای جهان اسلام- اینقدر تفاوت برایشان قایل است؟

متن پاسخ

باسمه تعالی؛ علیکم السلام: گاهی درگیریها به اختلاف قبیلگی برمیگردد و باید مواظب باشیم

دشمنان اسلام آن را به جنگ بین مسلمانان و غیر مسلمانان تبدیل نکنند، کاری که وزارت امور خارجه

سعی میکند در میانمار انجام می دهد این است که موضوع به شکل رفع اختلاف دو قبیله حل شود .

گاهی جنگ بین مسلمانانی است با روحیهی القاعده که القاعده در چچن مأمور است برای تضعیف

روسیه در جوامع بین المللی به نفع امریکا جنگ بین چچنها و دولت روس راه بیاندازد که نظام

دیپلماسی ما در این موارد به شکلی موضعگیری میکند که با همان بلندگویی که سعودی با روسیه

برخورد میکند، برخورد ننماید و در آذربایجان نیز ظرائف خاصی هست که باید رعایت شود و بحمداالله

دستگاه دیپلماسی خودش مواظب است ولی قضیهی فلسطین یعنی تقابل با اسرائیل و اسرائل همهی

کفر است و باید با تمام وجود از فلسطین دفاع کرد تا با همهی کفر درگیر شد. موفق باشید.


